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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL – STYRELSEMÖTE 
 

Datum 2014-03-20 

Tid 12:00 

Plats V-Styret 

Beslutande 
 
 
 

Ordf. Martin Estlund 
Linnéa Hjelte 
Sekr. Karolina Lundh  
Eleonora Grönlund 
Dea Ternström 
Pernilla Lindau  
Johannes Corbee 
Daniel Håkansson 

 
 
 
§49 
OFMÖ   Ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
§50 
Justeringspersoner Beslut: Daniel Håkansson och Eleonora Grönlund väljs till att 

jämte ordförande justera mötets protokoll.  
 
§51 
Adjungeringar  Inga adjungeringar.  
    
§52 
Dagordning Beslut: Dagordningen godkänns i föreliggande skick. 
 
§53 
Föregående mötesprotokoll   Protokoll från 2013-02-13 är justerat och godkänt.  
 
§54 
Beslutsuppföljning  Dea har beställt tröjor. Daniel och Martin har haft sitt möte 

angående budgeten. De ska även ha möte med banken i 
eftermiddag. Martin har även påbörjat ansökan för bastuacsses. 
Hänglåsproblemet är löst. Kina får en vecka till på sig att höra av 
sig till gymnasiekontakten kontakten. Pernilla får tyget på 
söndag. Dea tar på sig rollen som skyddsombud. 
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§55 
Information  Ordförande 

Martin har tillsammans med Daniel kollat på BIIFs budget. 
Planen är att en mer specifik budget ska utformas tillsammans 
med skattmästaren på V. Har haft kontakt med Daniel Nilsson 
för möte med programledningen. Martin lägger upp förslag på tid 
och datum på Facebook. Skanörgården är betald. 

 
  Kassör 

Har kollat facket uppe på KC och fått ett programschema över 
KEM 2014. 
 

  Studierådsordförande 
 Kina har pratat med Martin angående möte med 

studierådsordföranderna på Bi, L och V. 
 
  Sexmästare 

Pernilla har haft möte med brandsex angående skiphtet 
(planering av mat). Funderat på hur mycket tyg som ska köpas in 
till overallerna. 
 
PR-chef 
Dea undrar om hon får ta pennor från förrådet till workshops den 
25/2. Martin säger att det är ok. Hon och arbetsgruppen har även 
planerat inför detta event. Bilderna till affischen är tagna och ska 
sättas ihop någon gång framöver. 
 
Arbetsmarknadskontakt 
Linnea har kontakt med WSP UK som vill komma samtidigt som 
svenska WSP. Planen är någon gång efter tentaveckan. Hon har 
även kollat på bussar till Skanör. 
 
Sportbas 
Eleonora har haft möte med sitt sportråd. Gruppen vill så snart 
som möjligt börja planera skidresan. Har även påbörjat 
aktiviteter med AKTU, som löparmåndagar och zumba. 
Planeringen med hockeyn fortgår. 

 
Webbi 
Johannes har pratat med sin undergrupp angående tillträde till 
hemsidan. 
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§56 
Beslut till följd av information  Beslut: Martin lägger upp förslag på tider på Facebook för möte 

med Daniel Nilsson. 
 

§57  
Studiecirkel Daniel inväntar fortfarande svar. Uppgifterna skickades in den 

11/2. 
  
 Beslut: Daniel ringer och hör hur det går. 

 
§58 
PR-info Dea har tittat på bilderna till planschen och de ser bra ut. Vi 

bordlägger beslutet om beslut angående planschens utseende. 
 
§59 
Kursgård Bordläggs till nästa möte. 
 
§60 
Mat till studierådet  Mat till studierådet borde ligga på ungefär 2800 kr per år. 
 

Beslut: BIIF sponsrar mat till studierådet två ggr per termin 
under 2014. 
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§61 
Kickoff-pengar till utskott Beslut: Varje undergrupp får 200 kr per person. Detta gäller inte 

brandsex och studierådet. 
 
§62 
Hockeyspons Martin och Daniel har undersökt detta. Eleonora upplyser om att 

hallhyran kostar 1800 kr och utrustning kostar 300 kr. Martin 
och Daniel har endast tänkt på utrustningskostnad, ej hallhyran. 
Linnea tror att det är för nära inpå för att få spons av företag 
eftersom hon inte vet hur intresset ser ut. Något som kan 
diskuteras på workshopen med V och L. 

 
 Beslut: Daniel och Martin ska kolla vidare och se om det finns 

plats i budgeten för hockeyspons. Beslutet bordläggs till nästa 
vecka. 

 
 Beslut: Dea och Martin diskuterar fram förslag angående att 

företag kan sponsra idrottsevenemang till workshoppen. 
 
§63  
Utskriftsbidrag Beslut: Mötet beslutar att Ordförande får 100 kr, Kassör 150 kr 

och sekreterare 100 kr.  
 
§64  
Bidrag till brandutbildning Martin tror att det är svårt att säga nu om BIIF kan sponsra. 

Linnea informerar om att tanken är att BIIF ska ställa ut och visa 
upp brandingenjörsprogrammet. Möjligheten finns där att få mer 
spons, kanske även en fråga för Brandteknik? 

 
 Beslut: Linnea ska kolla upp kostnader för mässan inför nästa 

vecka. 
§65  
Styrelsekläder Dea informerar att tröjorna kostade 325 kr st. Hon tror att det kan 

vara värt att kolla om man kan trycka på annat ställe för att få ett 
billigare pris till hoodtröjorna. Hon är osäker på om vi kommer 
att få tröjorna innan skiphtet.  

 
§66  
Påskmys Dags att bestämma datum för påskmyset. Förslag på datum är 

den 10 april.  
  
 Beslut: Datumet för påskmyset bestäms till den 10 april. 
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§67  
Vårterminsmöte Martin informerar att mötet måste ligga innan slutet på april. 

Kina informerar om att årets lärare ska väljas till 
vårterminsmötet. Förslag på datum är måndag den 7 april med 
start 17.15 i V-cafe.  

 
Beslut: Mötet beslutar att vårterminsmötet bestäms hållas den 7 
april 17.15 i v-cafe. 

 
  
§68 
Spexmöte Beslut: Spexmöte hos Dea på onsdag mellan 19.00-20.00. 

Middagen börjar 18.00. 
 
§69 
Övrigt Martin informerar om att vi måste presentera oss för Bi13 och 

Brandteknik. 
 

Martin ska skicka ett mail med Patrick van Hees angående 
BRAND1an för skiphtet. Pernilla undrar hur vi löser körningar 
till skanör. Bransex åker för att handla vid 10.00 på lördagen. 
Klockan två hämtar någon styret + Magnus och åker ut till 
kursgården. Ingen dricka kommer säljas på skiphtet. Martin 
kommer på måndag skicka ut ett mail angående skiphtet. När vi 
kommer till kursgården skriver vi ner ett schema angående spex 
och överlämningar. 
 
Pernilla har pratat med två som varit på brandbefälsmötet och 
fått kontakt med ett innre befäl som var med vid 
diskoteksbranden. Möjlighet till gästföreläsning. 
 
Evakuering av v-huset sker i december 2014. Efter det kommer 
vi endast var på KC. 26 mars ska V-styret sälja ut gamla pr-
grejor. Preliminärt styrelsekickoff med V och L den 28/3. Jff den 
4/4. 
 
Beslut: Albin Karlberg väljs som sångcantör till skiphtet.  
 
Beslut: Johannes ska kolla schema för presentationer. 
 
Beslut: Martin ska bestämma möte med Patrick angående 
BRAND1an till skiphtet. 
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Beslut: Sista planeringen in för skiphtet görs på onsdag hos Dea. 
 
 

 
§70 
Nästa möte Beslut: Kvällsmöte 26/2 18.00 hos Dea och styrelsemöte 27/2 

12:00 i V-Styret.  
 
§71 
Mötets avslutande  Ordförande förklarar mötet avslutat.  
 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Martin Estlund, ordförande  Karolina Lundh, sekreterare 
   

Daniel Håkansson, justerare  Eleonora Grönlund, justerare 
 


